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Agenda voor de openbare vergadering van de 
Raadswerkgroep Regio  
 
Datum: 14 februari 2018 om 18:00 uur 
Locatie: Trouwzaal 
 
Aanwezig: 
CDA – Karin van der Kaaden – van 
Klink  
Pro –  Laura van Klink 
SvKB– Petra van der Wereld - Verkerk 
VVD –  Alwin Koek 
D66 –  Nick van Egmond 
LKB – Ton van Velzen 

Marina van der Velde - Menting 
Henk Hoek 
Annemarie Wester (verslag) 
 
 
 

  
1. Opening  en mededelingen 

 
2. Vaststelling van de agenda        

 
3. Memo gevolgen loonkosten GRs na gewijzigde Cao    

De aanwezigen hebben kennis genomen van de memo die de gevolgen van het 
wijzigen van de Cao uiteenzet in verhouding tot het financiële kader en de wijze waarop 
onze gemeenschappelijke regelingen hierop inspelen. 
Verhelderd is dat de loonstijging hoger is dan de Du Chatiniernorm en dat het in de 
memo om de totale kosten gaat. Het gemeentefonds gaat compenseren maar niet 
duidelijk is in welke mate. Aan Holland Rijnland is gevraagd om goed naar het 
dienstenpakket te kijken en de taken niet te laten groeien.  
Wat betreft de Veiligheidsregio zijn er over het FLo (flexibel leeftijdsontslag) afspraken 
gemaakt met Leiden en Alphen over de systematiek en betalen een groot deel van de 
kosten zelf. Gouda heeft het in het verleden afgekocht.  
Conclusie is dat het lastig begroten is omdat er na het vaststellen van de begroting 
weer loonrondes overheen komen. 
 

4. Memo systematiek Cofinancieringfonds  Holland Rijnland   
De memo Cofinancieringsfonds,  welke inzicht geeft over de systematiek en regionale 
projecten die tot uitvoering kunnen komen met behulp van een bijdrage vanuit dit fonds, 
werd als een helder overzicht ervaren. Als de bijdrage met indexering opgenomen zou 
zijn zou de tabel duidelijker zijn. De leden van de raadwerkgroep hopen dat er ook de 
nodige Groene Hart projecten op de lijst komen. De wethouder geeft aan dat je wel zelf 
projectgeld moet hebben om vervolgens met de bijdrage uit dit fonds meer geld te 
genereren voor de uitvoering van een innovatief plan.  
Mevrouw van der Kaaden heeft aangegeven dat circulaire economie in de tuinbouw een 
waardevol project voor cofinanciering kan zijn.  

 
5. Memo Projecten buiten de begroting 2018 Holland Rijnland   

Kennis is genomen van de memo over de projecten die buiten de begroting 2018 
Holland Rijnland zijn geplaatst omdat in het #Kracht 15 proces (25% bezuinigen) is 
afgesproken dat Holland Rijnland deze niet meer uitvoert. Nu toch behoefte aan 
bepaalde uitvoerende taken zijn buiten de afgesproken kaders worden deze alsnog 
opgepakt waarbij de financiering niet in de begroting 2018 Holland Rijnland verwerkt 
wordt.  
Het gaat hierbij om samenwerking buiten Holland Rijnland om zoals TWO of de 
uitwerking van het energieakkoord. Hierbij wordt er samengewerkt waarbij bijv. Alphen 
aan den Rijn of Leiden betaald worden voor de inspanningen die ze leveren. Deze 
bedragen staan niet in de begroting. Deze projecten worden wel op Holland Rijnland 
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niveau besproken wat tot verwarring kan leiden. Om dit helder te maken is de memo 
geschreven.   
 

6. Memo Taken die Holland Rijnland voor Kaag en Braassem uitvoert   
Er is kennis genomen van de memo met een uiteenzetting van de uitvoerende taken die 
Holland Rijnland voor Kaag en Braassem uitvoert. Deze geeft een helder overzicht.  
 
De memo’s zijn met de griffie gedeeld zodat ze opgenomen kunnen worden in het 
overdrachtsdocument.  

         
7. Kadernota 2019 Holland Rijnland       

De leden van de raadwerkgroep regiozaken hebben kennis genomen van de concept 
kadernota. Deze kadernota is richtinggevend en beschrijft de uitgangspunten van de 
begroting 2019 van Holland Rijnland. De kadernota zal 14 maart 2018 vastgesteld 
worden door het Algemeen Bestuur. 
Het stuk bevat de kaders voor een beleidsarme begroting, net als voorgaande jaren. Dit 
aangezien er weinig nieuwe initiatieven zijn. Nieuwe zaken gaan via de platformfunctie 
waardoor de begroting zal gaan lijken op zijn voorganger. Wel is er op het PHO door de 
portefeuillehouder op aangedrongen om helder te verwerken wat TWO specifiek doet 
voor Alphen aan den Rijn en Kaag en Braassem (inkoop gedwongen kader). Ook is een 
terugkerende kritiek dat we onze input niet (voldoende) verwerkt zien. Alphen aan den 
Rijn heeft daar een brief over gezonden. Samen met Alphen aan den Rijn volgt nog een 
gesprek met de directeur van Holland Rijnland, mevrouw Bakker.  
De leden van de raadwerkgroep zouden de kadernota graag wat concreter zien en de 
begroting inhoudelijk te laten behandelen in de werkgroep financiën met financieel 
adviseurs er bij. Dit wordt voorgelegd aan de agendacommissie. 
 

8. Conceptbegroting 2019 Holland Rijnland        
De ontwerpbegroting zal 13 april aan de gemeenteraden toegezonden worden met het 
verzoek hun gevoelens met betrekking tot de ontwerpbegroting ons kenbaar te maken. 
De zienswijzen van onze verbonden partijen zullen gezamenlijk aan de raad ter 
vaststelling voorgelegd worden. Vervolgens ligt de begroting op 4 juli ter vaststelling 
aan het Algemeen Bestuur Holland Rijnland voor. De kaders worden 14 maart 
vastgesteld in het Algemeen Bestuur, zie verder hierboven.  

 
9. Regionale Woonagenda Holland Rijnland (RWA) 2017 

Op 30 oktober 2017 is het concept ter inzage gelegd. Hierop is een emotionele en 
inhoudelijke zienswijze ingediend die in elkaars verlengde lagen (17.35610). De 
portefeuillehouder was ziek en kon daardoor niet toelichten.    

 
10. Terugkoppeling Regiodag Holland Rijnland 14 februari 2018    
 Op 14 februari heeft de Regiodag van Holland Rijnland plaatsgevonden.  

 De portefeuillehouder geeft aan dat er veel verteld is over het marktbewegingsplan 
1Gezin, 1 Plan, 1 regisseur. Veel werkgevers willen alleen niveau 4 leerlingen hebben, 
de vraag ligt voor wat werkgevers kunnen doen om een verbinding te vormen tussen 
vraag en aanbod. Er is een project gestart om kinderen uit het speciaal onderwijs die 
van school gekomen zijn te begeleiden.   
 
Hart voor de jeugd is een beleidsdocument die geldt voor het gedwongen kader voor 
Kaag en Braassem en Alphen aan den Rijn. Idem voor het Marktbewerkingsplan en de 
ontwikkelingen in het werkbedrijf. 
In 2020 óf 2022 moet de OV concessie vernieuwd. We moeten onszelf de tijd gunnen 
dus willen we graag voor 2022 gaan. Als het zorgvuldig kan en we halen onze doelen 
door een visie dan kunnen we op 2020 mikken.  
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Doel is om flexibiliteit in Vervoer Jeugdhulp te brengen, een maatwerk wat leidt tot 
kostenbesparing. De discussie op het PHO was zinvol, gebruik maken van een 
integrale aanpak en verschillende vormen van vervoer combineren.  
Het verslag van PHO Leefomgeving zal aan de griffie gezonden worden omdat de 
portefeuillehouder niet aanwezig is voor een terugkoppeling. De belangrijkste stukken 
op het PHO Bestuur en Middelen zijn besproken bij agendapunt 7 en 8.  
Aan de agendacommissie is een verzoek gezonden voor een avond rondom OV, 
verwachtingen en doelgroepenvervoer.  

 
11. Terugkoppeling Algemeen Bestuur RDOG 

Op 6 februari heeft een vergadering van het Algemeen Bestuur RDOG plaatsgevonden. 
Aangezien de portefeuillehouder ziek is zal de terugkoppeling van het RDOG aan de 
griffie gezonden worden.  

 
12. Rondvraag en sluiting 

 
 


